



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2000-32**

**under the
ASSESSMENT ACT
(O.C. 2000-340)**

Filed July 11, 2000

1 *Subsection 5(3) of New Brunswick Regulation 84-6 under the Assessment Act is repealed and the following is substituted:*

5(3) Notwithstanding subsection (1), natural gas transmission pipe lines shall be assessed in accordance with the assessment rates set out in Schedule B.

2 *Schedule B of the Regulation is repealed and the attached Schedule B is substituted.*

3 *This Regulation shall be deemed to have come into force on January 1, 2000.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2000-32**

**établi en vertu de la
LOI SUR L'ÉVALUATION
(D.C. 2000-340)**

Déposé le 11 juillet 2000

1 *Le paragraphe 5(3) du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-6 établi en vertu de la Loi sur l'évaluation est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

5(3) Nonobstant le paragraphe (1), les pipelines servant à l'acheminement du gaz naturel doivent être évalués conformément aux taux d'évaluation établis à l'Annexe B.

2 *L'Annexe B du Règlement est abrogée et remplacée par l'Annexe B ci-jointe.*

3 *Le présent règlement est réputé être entré en vigueur le 1^{er} janvier 2000.*

SCHEDULE B**NATURAL GAS TRANSMISSION PIPE
LINES**

SIZE	PER METRE COST
4"	\$ 108.00
6"	\$ 135.00
8"	\$ 182.00
10"	\$ 219.00
12"	\$ 273.00
16"	\$ 425.00
20"	\$ 663.00
24"	\$ 729.00
28"	\$ 852.00
30"	\$ 914.00
32"	\$ 960.00
36"	\$1,051.00
42"	\$1,315.00
48"	\$1,608.00

DEPRECIATION

Natural gas transmission pipe lines assessed in accordance with this Schedule shall be subject to a fixed and immediate depreciation of twenty-five per cent.

ANNEXE B**PIPELINES SERVANT À
L'ACHEMINEMENT DU GAZ NATUREL**

TAILLE	COÛT PAR MÈTRE
4"	108,00 \$
6"	135,00 \$
8"	182,00 \$
10"	219,00 \$
12"	273,00 \$
16"	425,00 \$
20"	663,00 \$
24"	729,00 \$
28"	852,00 \$
30"	914,00 \$
32"	960,00 \$
36"	1 051,00 \$
42"	1 315,00 \$
48"	1 608,00 \$

DÉPRÉCIATION

Les pipelines servant à l'acheminement du gaz naturel évalués conformément à la présente annexe doivent être assujettis à une dépréciation fixe et immédiate de vingt-cinq pour cent.